
  

 
 

Warnschutz High Visible

Material

Material

orange und gelb: 85 % Polyester, 15 % Baumwolle
Diagonal-Köper, ca. 290 g/m², einlauffest nach DIN EN ISO 6330 
marine und grün: 65 % Polyester, 35 % Baumwolle 
Diagonal-Köper, ca. 320 g/m², einlauffest nach DIN EN ISO 6330    
orange & yellow: 85 % polyester, 15 % cotton 
diagonal cotton twill weave, approx. 290 g/m², shrink-proof according to DIN EN ISO 6330 
Navy & green: 65 % polyester, 35 % cotton 
twill weave, approx. 320 g/m², shrink-proof according to DIN EN ISO 6330  

Sicherheits-
ausstattung
Safety equipment

Reflexband 3MTM ScotchliteTM Reflexgewebe 8910 silber   

Reflective tape 3MTM ScotchliteTM reflective material 8910 silver    

Größen
Sizes

42 - 44 - 46 - 48 - 50 - 52 - 54 - 56 - 58 - 60 - 62 – 64 
90 - 94 - 98 - 102 - 106 – 110 - 24 - 25 - 26 - 27 - 28 - 29 
Shorts Shorts
S - M - L - XL - XXL - XXXL - XXXXL 

Knieschutz

Knee protection

zertifiziert als Knieschutz in Verbindung mit einem PLANAM Kniepolster (Artikel-Nummer 9901027) für Bundhose, Latzhose und 
Rallyekombi 2-farbig
Certified as knee protection in conjunction with PLANAM knee pads (article number 9901027) for trousers with elasticated 
waistband, dungarees and boilersuit, 2-tone

Mit Sicherheit optimal angezogen
 
Dunkelheit und schlechte Sichtverhältnisse am Tag sind in jeder Jahreszeit große Risikofaktoren bei Arbeiten im Freien. 
Mit dunkler, nicht reflektierender Bekleidung werden Sie schnell übersehen und setzen sich so unnötigen Gefahren aus. Beugen Sie vor! 
Mit der PLANAM Warnschutzbekleidung sind Sie immer auf der sicheren Seite. Dafür sorgen die Reflexstreifen aus 3MTM ScotchliteTM Reflex-
material, die bei Anstrahlung weit sichtbar reflektieren und Sie somit wirkungsvoll schützen. Dieser Effekt wird durch die Signalwirkung der 
Kleidung zusätzlich verstärkt. Einen weiteren Pluspunkt für den Sommer bietet die Ausstattung mit dem UV-Schutz-Zertifikat „PROTECT 80“, 
mit dem Sie sich 80 Mal länger in der Sonne aufhalten können als ungeschützt. Die veredelte Bekleidung mit integriertem Sonnenschutzfaktor 
bietet Ihnen somit den optimalen Schutz für die Haut. Über die Sicherheitsaspekte hinaus garantieren auch die vielseitige, praktische Aus-
stattung und die hochwertige Verarbeitung mit besten Materialien Qualität auf höchstem Niveau.

Optimally dressed - guaranteed
 
Darkness and poor visibility during the day are major risk factors when working outdoors whatever the season. 
With dark, non-reflective clothing you can be easily overlooked, thus exposing yourself to unnecessary risks. Take preventive action! 
With PLANAM protective clothing you are always on the safe side. This is ensured by reflective tapes made of 3MTM ScotchliteTM reflective mate-
rial, which shines brightly from afar when illuminated, thus providing effective protection. This effect is further reinforced by the high visibility of 
the clothing. Another advantage for the summer is the protection according to the UV protection certificate „PROTECT 80“, which enables you to 
remain in the sun 80 times longer than you normally would without protection. With their integrated sun protection factor, the refined garments 
provide your skin with optimum protection. In addition to the safety aspects, the many practical features and high-quality workmanship using 
the best materials guarantee quality at the highest level.
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